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رئیس کمیته ملی المپیک در تازه ترین صحبت ها به 
انتقاد از رویه وزارت ورزش و جوانان در تغییر اساسنامه 

فدراسیون های ورزشی پرداخت.
نشســت خبری کیومرث هاشــمی برای بررسی وضعیت 
کاروان اعزامی به المپیــک ریو در محل کمیته ملی المپیک 

برگزار شد. گزیده ای از صحبت های وی در ادامه می آید:
*ما 5 ماه حیاتی برای ورزش کشور به منظور حضور موفق در 
المپیک داریم. هر عاملی که باعث شود فدراسیون ها، رشته ها 
و قهرمانان آسیب ببینند باید جوابگو باشد. این عوامل می تواند 
با پول ندادن ها، کم توجهی ها و حتی کنار نگذاشتن اختلافات 
شخصی باشد. فدراسیون ها در سخت ترین شرایط کار می کنند 

و من شهادت می دهم که آنها مظلومانه کار می کنند. 
*همیــن جا اعلام می کنم اگر در این فرصت باقی مانده توجه 
ویژه ای به المپیک نشــود شاید در المپیک ریو، نتایج المپیک 

پکن تکرار شود.
*موضوع عمده فدراســیون های جهانی روی سه محور است. 
اول اینکه فدراســیون های ملی باید اساسنامه شان برگرفته از 
اساسنامه فدراسیون جهانی آن رشــته باشد، البته با در نظر 
گرفتــن منافع داخلی و ملــی. دوم اینکه چیزی تحت عنوان 
برکناری در اساســنامه وجود ندارد. هر اتفاقی که در موضوع 
استعفا وجود داشته باشد چه این استعفا شخصی باشد و چه 
از ســر اجبار صورت بگیرد باید ابتدا در مجمع عمومی مطرح 
شــود. ســوم اینکه در خصوص رئیس مجمع صراحتاً عنوان 
می شود که رئیس مجمع هر فدراسیون رئیس آن فدراسیون 
است. زمانی که ما آمدیم وزارت ورزش نشست هایی را برگزار 
می کرد که اساسنامه اصلاح شود و نگرانی وجود نداشته باشد 
اما دیدیم اساسنامه ای که نوشته می شود به سمت یک دست 
بودن حرکت می کند و فدراسیون های جهانی قطعاً زیر بار آن  

نخواهند رفت.

*مــا هفت بار با وزارت ورزش مکاتبــه کردیم اما به ما خرده 
می گیرند که چرا موضوع را رســانه ای کردید. در یکی از این 
مکاتبه ها مشاهده کردیم که توجهی نمی شود و من گفتم که 
می خواهم شــخصاً در نشست ها حضور داشته باشم اما بازهم 

توجهی به صحبت های ما نشد.
*خیلی از کشــورها دولت های شــان پول بــه ورزش تزریق 
می کنند اما چارچوب ها باید رعایت شــود. البته ما جایی که 
باید روی اصول و ارزش های خودمان باشیم، قطعاً می ایستیم. 
منظورم از این حرف بحث ارزش های ملی است. نامه ای که به 
معاون اول رئیس جمهور زدم یک درد دل بود. وقتی اساسنامه 
بدون خبر ما قرار اســت تأیید شــود، این بدان معناست که 
کمیته ملی المپیک، شما نامحرم هستید! اگر من نامحرم باشم 
پس چه کسی باید محرم باشد؟ آیا اشتباه کردم که جلوی یک 

فاجعه بزرگ را گرفتم؟! 
*من دولتی هســتم و حقوقم را نیز از دولت می گیرم اما نوکر 
که نیســتم. 29 سال تجربه مدیریتی داشــته ام و کارم را به 
عنوان یک کارشناس معمولی شروع کردم و پله پله بالا آمدم. 
این تجربه به سادگی به دست نیامده است. اگر الآن حرف دل 
فدراســیون ها را می زنم و از آسیب جلوگیری می کنم آیا این 

کار بدی است؟ 
*در خصوص تصویب شــدن یا نشــدن اساسنامه فدراسیون 
فوتبــال در هیئت دولت نیز بگویم که یکــی از کارهایی که 
من انجام دادم این بود که به ســایت نهــاد رئیس جمهوری 
مراجعه کردم و ســال 92 و آن مصوبه ای که در آن اساسنامه 
مــورد تأیید هیئت وزیران قرار گرفته بود را پیدا کردم و آن را 
در اختیار شــما قرار می دهم. به نظر من المپیک نباید فدای 
فوتبال شود و در جلسه ای که در تاریخ 86/05/24 در هیئت 
وزیران انجام شــده بود، اساسنامه فدراسیون فوتبال هم مورد 

تأیید قرار گرفته بود.

شهید »حسن احمدی شهرابی« سال 1345 در 
یک خانواده مذهبی دیده به جهان گشود. تابستان 
1362 بــرای اولین بــار به جبهه رفــت و در آخر 
تابستان با اتمام ماموریتش، جهت ادامه تحصیل به 

تهران بازگشت. 
او اواخر ســال 62 در عملیات خیبــر و اوایل 
اسفندماه ســال 63 در عملیات بدر شرکت کرد و 
در همیــن عملیات بود که بــرادر کوچکتر او بر اثر 

اصابت ترکش مجروح شد. 
او بعد ازامتحانات مجدداً بسوی جبهه شتافت و در عملیات پیروزمند والفجر 
8 )فتح فاو( شرکت کرد . با آغاز عملیات کربلای )1( پس از حماسه آفرینی های 

بسیار در تاریخ 65/4/17 به درجه رفیع شهادت نائل شد. 
فرازی از وصیت نامه شهید: ای مردمان جهان به شما می گویم که در زندگی، 
بنده یکی باشــید که آن هم خداست و ســعی کنید واقعا بندگی کنید.  چرا که 
بندگی کردن این نیست که در زبانم بگویم. خدایا! تو را می پرستم بلکه در آیه ای 

از قرآن خدا می فرماید: احسب الناس ان یترکوا ان یقولوا آمنا و هم لایفتنون.

قلعه نویی: عدالت فوتبال رعایت نشد، باید می بردیم
امیر قلعه نویی سرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی تبریز پس از تساوی تیمش 
مقابل پرســپولیس گفت: ما 2 بازی ســنگین انجام داده بودیم و در مجموع تیم 
خســته بود. مدلی بازی کردیم که فضا را از پرسپولیس گرفتیم. پرسپولیسی ها 
در هــر بازی 10 موقعیت خلق می کنند اما امروز کار خاصی نتوانســتند بکنند و 
گل شان هم روی اشتباه دفاع ما بود.  در مجموع می توانستیم برنده شویم. در نیمه 
دوم دو تک به تک خوب داشتیم که از دست رفت و عدالت فوتبال رعایت نشد.

 برانکو: نمی توانم از بازیکنانم گله کنم
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس می گوید برای پیروزی مقابل تراکتورسازی 
باید فرصت های به دست آمده را گل می کردند.برانکو ایوانکوویچ پس از تساوی 
تیمش برابر تراکتورسازی در نشست خبری اظهار کرد: متاسفانه علی رغم تمام 
تلاشــی که بازیکنان در زمین از خود نشــان دادند باز هم بازی مساوی شد، اما 
نمی توانم گله ای از آن ها بکنم. آن ها خواســتند و تلاش شان را کردند اما حریف 
واقعا خوبی پیش رو داشتیم. حریفی که بعد از سه بازی، روحیه مضاعف و انگیزه 
بالایی برای این بازی داشــت.او ادامه داد: علی رغم شــانس های دقایق آخر که 
تراکتورسازی داشــت فکر می کنم ما به برد نزدیک تر بودیم.به هر حال 8 بازی 

دیگر پیش رو داریم و هر بازی را برای کسب سه امتیاز وارد زمین می شویم.
کفاشیان: نزدیک انتخابات یاد بازنشستگی من می افتند

رییس فدراسیون فو تبا ل علیرغم اینکه به نقل از سرپرست فدراسیون فوتبال 
در سال 86 می گوید اساســنامه این فدراسیون به تایید هیئت دولت رسیده اما 
می گوید مطمئن نیســت که تاییدیه کتبی این مصوبــه وجود دارد یا خیر. علی 
کفاشیان در پاسخ به این مسئله که فقط در این باره خبر و مصاحبه وجود دارد و 
آیا تأییدیه کتبی موجود است یا خیر، گفت: در این خصوص با کیومرث هاشمی 
که آن زمان سرپرســت فدراســیون فوتبال بود صحبت کردم و به من اعلام شد 
که اساســنامه تأیید شده اســت حتی در اساسنامه ای هم که به چاپ رسیده در 
نخســتین صفحه پیام کوتاهی مبنی بر تایید اساســنامه در هیئت دولت وجود 
دارد، امــا اینکه تأییدیه کتبی وجود دارد یا نه، نمی دانم اما پیگیری خواهیم کرد 
تا تأییدیه کتبی آن را هم داشــته باشیم. کفاشیان در پاسخ به این سوال که اگر 
این تاییدیه محرز نشود چه اتفاقی خواهد افتاد، گفت: اتفاق خاصی رخ نمی دهد. 
ما به دنبال رسیدن به نحوه تاییدیه اساسنامه هستیم. مشکلی وجود ندارد. وقتی 
مجمع فدراســیون فو تبا ل و وزارت ورزش و جوانان اساســنامه را پذیرفته باشند 
مشــکلی پیش نمی آید و نیازی به مصوبه هیئت دولت ندارد.کفاشیان در پاسخ 
به این ســوال که چرا پس از هشت سال و در آستانه انتخابات فدراسیون فو تبا ل 
دنبال به تایید رسیدن اساسنامه در هیئت دولت هستیم، گفت: خیلی از مسائل 
مانند تغییر اساسنامه بازنشستگی من و ... همیشه در آستانه انتخابات رخ می دهد 
و نمی دانم که دلیل آن چیســت؟او همچنین در پاســخ به این سوال که چرا در 
آستانه انتخابات به دنبال تغییر اساسنامه و افزایش سن رئیس فدراسیون فو تبا ل 
است، گفت: ســن من مشکلی ندارد و این اصلاحات به دلیل تغییرات اساسنامه 
فیفا اســت. در گذشته فیفا محدودیت ریاست فدراسیون فو تبا ل را برداشته بود، 
ولی در حال  حاضر رئیس فدراســیون های فو تبا ل نمی توانند بیشــتر از سه دوره 
حضور داشته باشــند و ما هم باید این تغییرات را ایجاد کنیم.رییس فدراسیون 
فو تبا ل در واکنش به گفته رضا حســنی خو مبنی بر اینکه صلاحیت نامزدهای 
فدراسیون فو تبا ل دو مرحله ای است و بخش امنیتی، اخلاقی توسط وزارت ورزش 
و جوانان صورت می گیرد، تاکید کرد: این موضوع کاملا درســت است. گروه سه 
نفره فدراســیون فو تبا ل مدارک نامزدها را با اساسنامه تطبیق می دهد، اما کاری 
به صلاحیت اخلاقی نامزدها ندارد. وزارت ورزش و جوانان درباره وضعیت اخلاقی 
نامزدها و پست های حساس فدراسیون فو تبا ل تصمیم گیری می کند که این یک 

روال عادی است و توسط نهادهای امنیتی در کشور انجام می شود.
حمله مایلی کهن به  رئیس فدراسیون فو تبا ل

محمد مایلی کهن نســبت به صحبت های علی کفاشــیان به شدت واکنش 
نشــان داد.پس از آنکه علی کفاشــیان خبر شکایت فدراســیون فوتبال علیه 
مایلی کهن را تایید کرد مدیر فنی ســابق تیم امید که به شــدت از این مسئله 
ناراحت بود در حاشــیه مراسم تقدیر از داوران فوتبال بانوان، مصاحبه کفاشیان 
با خبرنگاران را قطع کرد و رو به رئیس فدراسیون فوتبال، گفت: من آمده ام که 
مرا به اوین ببری! تو چه کاره هستی که بخواهی با من برخورد کنی.پس از این 
موضوع افراد حاضر در ســالن او را از این محل دور کردند اما در حالی که سالن 

را ترک می کرد گفت: من هم باید کی روشی شوم تا شرایط به نفع من باشد.
البته مایلی کهن روابط عمومی فدراســیون فوتبال را هم از انتقادهای خود 
بی نصیب نگذاشــت و گفت: حسینی هم سن بچه من اســت و برای من بیانیه 
صادر می کند. مگر من از زندان می ترســم؟ یک بار زندان رفته ام و آب آن را هم 

نوشیده ام. می توانید همین الان من را به دادگاه ببرید.

۷ بار نامه زدم اما طوری عمل شد که انگار نامحرمیم

رئیس كمیته ملی المپیک: اشتباه كردم
 جلوی یک فاجعه بزرگ را گرفتم؟!

پشت پرده تغییرات در كادرفنی تیم ملی جودو
سرپرست فدراسیون جودو می گوید که برکناری سرمربی تیم ملی جودو پس از بررسی همه جوانب و مشورت 

با ملایی و محجوب انجام گرفته است.
رشید خدابخش درباره تصمیم ناگهانی برکناری مجید زارعیان از سرمربیگری تیم ملی جودو تصریح کرد: خیلی هم این 
تصمیم ناگهانی نبود بلکه آرام آرام به این نتیجه رســیدم که لازم اســت تغییراتی را در راس تیم ملی جودو با توجه به برهه 
حساس کنونی و در پیش بودن رقابت های المپیک بدهم بنابراین با بررسی همه جوانب این تصمیم اتخاذ شد و ملک محمدی و 
خسروی نژاد که از تجربه بسیار خوبی برخوردارند به عنوان مربیان اختصاصی سعید ملایی و جواد محجوب انتخاب شدند. وی 
ادامه داد: طبیعی است که با آمدن این دو مربی اختصاصی دیگر نیازی به زارعیان به عنوان سرمربی تیم ملی دو نفره ما برای 
حضور در المپیک نبود. ملک محمدی و خسروی نژاد بطور کامل مسئولیت امور فنی دو جودوکار تیم ملی را بر عهده گرفتند و 

در قبال هر نتیجه ای باید پاسخگو باشند. 

به یاد شهید »حسن احمدی شهرابی«

در زندگی بنده یکی باشید كه آن هم خداست

خواندنی از ورزش

* در مراسم افتتاحیه رقابت های قهرمانی دوو میدانی آسیا و اقیانوسیه، جوکار به عنوان پرچم دار کاروان ایران معرفی شد. 
* مناف هاشمی معاون وزیر ورزش و جوانان در واکنش به نامه اخیر رسول خادم به رئیس  جمهور گفت: قصد پاسخ 

به این نامه را ندارم، اما این طور هم نیست که منابع مالی داشته باشیم و کاری برای فدراسیون ها انجام ندهیم.
* فدراسیون تنیس روی میز از طریق وب سایت رسمی خود اعلام کرد که قصد داشت مسابقات بین المللی جام فجر را روزهای 
16 الی 19 اردیبهشت ماه سال آینده با حضور تیم های مطرح و دارای رنکینگ جهانی در ایران برگزار کند و در این خصوص 
برای حضور کشورهای مطرح رایزنی هایی در حاشیه مسابقات قهرمانی جهان در مالزی انجام داد اما به دلیل اینکه رقابت های 
المپیک در پیش است، موفق به جلب نظر کشورهای مطرح  نشد. بر همین اساس امسال بر خلاف سنوات گذشته، رقابت های 

جام فجر تنیس روی میز برگزار نمی شود.

تجلیل از مدال آوران به سال 95 موکول شد 
مراسم تجلیل از مدال آوران ورزشــی ایران اردیبهشت ماه سال 

آینده برگزار خواهد شد.
مراســم تجلیل از مدال آ وران و قهرمانان ورزشی اردیبهشت ماه سال 95 با 
حضور رئیس جمهور و مســئولان ورزش ایران برگزار خواهد شد. در این مراسم 
به مدال آوران رقابت های مختلف بین المللی که در ســال های 93 و 94 موفق به 

کسب افتخار شده اند جوایز و پاداش هایی اهدا خواهد شد.

 رئیس ستاد مرکزی خدمات سفر کشور از 
اجرای طرح تعیین شاخص های ارزیابی خدمات 

سفر برای نخستین بار در ایران خبرداد.
به گزارش خبرنگار ایرنا، »مرتضی رحمانی موحد« 
شنبه شب در هفتمین نشست ستاد مرکزی هماهنگی 
خدمات ســفر که به میزبانی استان البرز برگزار شد، 
گفت: در نوروز امسال طرح شاخص های امتیازدهی به 

خدمات سفر ویژه مسافران نوروزی در سراسر کشور 
با مشارکت دستگاه های عضو ستاد خدمات رسانی در 

کشور به اجرا در می آید.
وی تصریــح کرد: این طرح با هدف ارائه خدمات 
رفاهی، آموزشی و امدادی به مسافران نوروزی، ارزیابی 
نحوه خدمات دهی دســتگاه ها به مســافران در پیک 

سفرهای نوروزی اجرا می شود.

رحمانی موحد ادامه داد: 7 شاخص ارزیابی شامل 
کیفیت اطلاع رســانی، پروژه های عمرانی، تشکیلات 
خدمات رسانی، کاهش تصادفات، هزینه سفر، اقامت 
گردشگران و چگونگی مدیریت هماهنگی امور شهری 
به عنوان محورهای اصلی این طرح تعیین شده اند که 

از طریق وزارت کشور به استانداری ها ابلاغ می شود.
وی گفت: این شــاخص ها برای هر اســتان 100 

امتیاز دارد و هر استان بتواند در هر بخش امتیاز لازم 
را کســب کند، در پایان ارزیابی آن استان، به عنوان 
استانی رضایت بخش در عملکرد و خدمات به مسافران 

نوروزی شناخته می شود.
رئیس ســتاد مرکزی خدمات سفر کشور افزود: 
تا اواســط هفته جاری بخشنامه اجرایی این طرح از 
طریق وزارت کشور به تمام استانداری ها ابلاغ می شود.

معاون وزیر اقتصاد و رئیس کل سازمان سرمایه گذاری 
و کمک های اقتصاد و فنی ایران گفت: موافقتنامه های 
تشــویق و حمایت از سرمایه گذاری های دو جانبه با 13 

کشور در چند ماه گذشته نهایی شده است. 
محمد خزاعی در حاشیه همایش فرصت های سرمایه گذاری 
اســتان ســمنان در گفت وگو با ایرنا افزود: این موافقتنامه ها 
ازجمله با کشــورهای ژاپن، ســنگاپور، عراق و روسیه نهایی

 شده است.
وی بــا بیان اینکه با موسســه های مالی معتبر و بانک های 
مختلف دنیا وارد مذاکره شده ایم، خاطرنشان کرد: در این زمینه 
مذاکره با کشورهایی مانند ژاپن، کره جنوبی، دانمارک، سوئد، 

اتریش و انگلستان در حال انجام است. 
خزاعی اظهار داشــت: قدم های مشــترک از سوی سازمان 
ســرمایه گذاری وزارت اقتصاد و بانک مرکزی کشور برای حل 
و فصل بدهی های عقب افتاده ای که به خاطر شــرایط تحریم 
پرداخت نشده نیز انجام شده که این مذاکره است با بانک های 
ســاچه ایتالیا و اوکابه اتریش به نتیجه رسیده است و با بانک 

هرمس آلمان ادامه دارد.
وی با بیان اینکه مشکل سوئیفت برطرف شده است، ادامه 
داد: نکته ای که در اجرای ســوئیفت وجود دارد این اســت که 
پس از سال ها قطع ارتباط بانک های ایران با بانک های خارجی، 

شناسایی مجدد این بانک ها زمان می برد.
خزاعــی تاکیــد کرد: مشــکلی از ســوی بانــک مرکزی 
یــا تاجران و ســرمایه گذاران دربــاره اجرای ســوئیفت ارائه

 نشده است.

معاون فناوری های نوین سازمان انتقال خون 
اهدای  مراجعه کنندگان  اینکــه  بیان  با  ایران 
خون در این سازمان متناسب با آمار جمعیتی 
استان های کشــور است، گفت: بخش مهمی از 
مصرف فرآورده های خون در کشور غیرضروری 

و نابجاست.
به گــزارش خبرگزاری فــارس از قزوین، »کریم 
شــمس«  افزود: مشکلات بســیاری در حوزه خون 
وجــود دارد که از مــوارد آن می توان به عدم مصرف 
بهینــه از فرآورده های خون اشــاره کرد که در حال 
حاضر آمارهای موجود رضایت بخش نیست و به کنترل 

بیشتری نیازمند است.
معاون فناوری های نوین سازمان انتقال خون ایران 
ادامه داد: در حوزه مدیریت مصرف بهینه خون اقداماتی 
صورت گرفته است که از موارد آن می توان به استقرار 
سیستم نظارت بر مصرف خون و عوارض ناشی از آن 
یا به عبارتی سیستم هموویژلانس و ارائه فرآورده های 

نوین اشاره کرد.
وی اضافه کرد: خون های اهدا شده ای که به سازمان 
انتقال خون ایران ارسال می شود جداسازی شده و به 
فرآورده های مختلفی از جمله خون فشرده، پلاکت و 

پلاسما تبدیل می شود.

شمس  به مهمترین نیاز خون در استان های کشور 
اشــاره کرد و اظهارداشت: هراستان متناسب با توزیع 
جمعیتی خود نیازهای بخش خون را دریافت می کند 
که البته 5 استان کلان کشور از جمله استان تهران با 
بیش از 350 واحد اهدای خون بیشترین آمار نیازها 

را به خود اختصاص می دهد.
وی با بیان اینکه ایران ظرفیت  مناسبی در حوزه 
خون و خدمات آن دارد، گفت: شاخص ها و ظرفیت های 
مهمی در بخش خون این سازمان وجود دارد چراکه تا 
به امروز توانسته ایم در تأمین نیاز خون جزو کشورهای 

پیشرو در منطقه باشیم.

همدان- خبرنگار کیهان:
معاون وزیر نیرو در امور مسکن مهر گفت: 
تکمیل زیرساخت های مسکن مهر کشور و ارائه 
خدمات پایدار به مردم، به 56 هزار میلیارد ریال 

اعتبار نیاز دارد.
»محمدرضا امیرکمالی« در بازدید از روند اجرای 
زیرساخت های مسکن مهر شهرســتان ملایر افزود: 
امسال 7 هزار میلیارد ریال بودجه از محل مصوبه هیئت 
دولــت و منابع عمومی قانون بودجه برای وزارت نیرو 
پیش بینی شده بود اما به علت شرایط خاص حاکم بر 
منابع مالی و بودجه کشــور، تاکنون فقط یک هزار و 

600 میلیارد ریال آن تخصیص یافته است.
وی ادامه داد: امیدواریــم مابقی اعتبار مذکور تا 

پایان ســال به وزارت نیرو داده شــود تا با توزیع آن 
بین شرکت های خود در سراسر کشور، پروژه های در 
دســت اجرا و از جمله زیرساخت های مسکن مهر به 

انجام برسد.
امیرکمالی اضافه کرد: کمبود منابع مالی، مهمترین 
معضل مسکن مهر، به ویژه در بخش زیرساخت های 
آن است، اما با این وجود، شرکت های ما با تمام توان، 
تاکنون توانســته اند معضلات و مشکلات پیش رو را 

برطرف سازند.
وی تعهــدات عملی نشــده وزارت نیرو در مورد 
مســکن مهر را کمبود منابع مالی دانســت و گفت: 
انتظار داریم با حمایت دولت تعهدات ما در ارتباط با 

پروژه های مسکن مهر اجرایی شود.

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران شهرستان کهگیلویه 
گفت: پیکر مطهر شهید مفقودالاثر »نصرالله خاکسار« پس از 
32 سال توسط گروه های تفحص در جزیره مجنون پیدا شد و 

به آغوش خانواده بازگشت.
بهنــام صمدی فر در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: این شــهید 
والامقام در تاریخ 9 اردیبهشت ماه 1344 شمسی در منطقه دشمن 
زیاری کهگیلویه دیده به جهان گشود و در نهم اسفند ماه 62 در منطقه 

عملیاتی خیبر در جزیره  مجنون به درجه رفیع شهادت نائل آمد.
شــهید نصرالله کشاورز در ســن 18 سالگی در عملیات خیبر به 

شهادت رسید.
وی اظهار کرد: آیین تشــییع و خاکسپاری شهید والامقام فردا از 
مقابل سپاه پاســداران انقلاب اسلامی به سمت گلزار شهدای اشهر 

دهدشت برگزار می شود.

مدیر فناوری اطلاعات نیروی زمینی ارتش 
جمهوری اســلامی ایران گفت: دشمن در نبرد 
به دنبال  افراد  افکار  بر  اثرگذاری  با  ســایبری 
ایجاد اختلاف، جنگ و کشتار از طریق گروه های 

تروریستی و افراطی است.
به گزارش خبرگزاری فارس از کرمانشــاه، »علی 
مظفری« ظهر دیروز در همایش جنگ و دفاع سایبری 
که در تیپ مســتقل 281 زرهی بیستون برگزار شد، 
افــرود: نبرد ســایبری امروز در جهــان دارای ابعاد 
پیچیده ای اســت و برای فهم دقیق این شرایط باید 
نگاه دقیقی به موضوعات فضای سایبری داشته باشیم.
وی بدون مرز و انتها بــودن، آزادی در حرکت و 
شمول بر اجسام و موجودات را دلایل اطلاق واژه فضا 
به بخش سایبری تصریح کرد: نبرد در فضای سایبری 
مبتنی بر هوش اســت. مدیر فناوری اطلاعات نیروی 
زمینی ارتش جمهوری اسلامی ایران تخریب و ایجاد 
اختلال را از ویژگی های نبرد سایبری خواند و گفت: 
امروز جنگ ها از مرحله ســخت به جنگ ســرد و در 

فضای سایبر تغییر شکل داده است.
مظفری انتقال اطلاعات از طریق ابزارهای ارتباطی 
را ساده ترین بخش اقدامات سایبری بیان کرد وگفت: 
دشمن امروز مجموعه اقدامات سایبری را برای ضربه 
زدن به ایران اســلامی تدارک دیــده و باید آمادگی 

خویش در این عرصه را افزایش بدهیم.

معاون سازمان انتقال خون ایران مطرح کرد

بخش مهمی از مصرف فرآورده های خون نابجاست 

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت و رئیس 
سازمان توسعه تجارت ایران گفت: بزودی حجم 

تجارت تهران مسقط افزایش پیدا می کند.
به گزارش ایرنا »ولی الله افخمی« شــنبه شب در 
نشست مسئولان اقتصادی کشــور عمان در چابهار 
افزود: پیش نویس نقشه راه ایران آماده است و در آن 
مشخص شده حجم مبادلات تجاری و رابطه بین دو 

کشور توسعه پیدا کند.
وی تصریح کــرد: اقدامات عملی برای توســعه 
تجارت بین ایران و عمان از طریق مبادله هیئت های 
تجاری، برگزاری نمایشگاه های متقابل در دو کشور و 

توسعه زیرســاخت ها برای گسترش روابط اقتصادی 
ضروری است.

 رئیس سازمان توسعه تجارت ایران با بیان اینکه 
توسعه تجارت با کشــورهای خارجی در دستور کار 
جمهوری اسلامی قرار دارد، گفت: از مسئولان اقتصادی 
عمان می خواهیم برای توســعه تجارت بین دوکشور، 

ارتباطات بانکی ایران- عمان را افزایش دهند.
دراین نشست تندیس نماد توسعه محور شرق در 
این نشست توسط استاندار سیستان و بلوچستان به 

وزیر صنعت و تجارت عمان اهدا شد.
وزیر صنعت و تجارت عمان  درحاشــیه سفر به 

چابهار گفت: زیرســاخت های چابهار برای گسترش 
روابط همه جانبه مسقط – تهران مناسب است. 

علی بن سعود السنیدی افزود: بازدید میدانی هیئت 
اقتصــادی و تجاری عمان از زیرســاخت های چابهار 
عزم ما را برای سرمایه گذاری در بخش های مختلف 

جدی تر کرده است.
وزیر صنعــت و تجارت عمان به همراه 50 نفر از 
فعالان اقتصادی این کشور با یک فروند کشتی هرمز 
وارد بندر چابهار شــد و از طرح توسعه بنادر، شهرک 
پتروشیمی مکران، ظرفیت ها و توانمندی های بندر و 

منطقه آزاد این شهرستان دیدن کرد.

معاون وزیرصنعت،معدن وتجارت:

حجم تجارت ایران و عمان افزایش می یابد

مدیر فناوری اطلاعات ارتش:

تمركز دشمن
 بر فضای سایبری است 

رئیس ستاد مرکزی خدمات سفر کشور خبرداد

اجرای طرح تعیین شاخص های ارزیابی خدمات سفر در ایران

معاون وزیر نیرو:

تکمیل زیرساخت های مسکن مهر
 نیازمند 56 هزار میلیارد ریال است

معاون مرکز دانش پژوهان و تشکل های 
شاهد و ایثارگر بنیاد شهید و امور ایثارگران 
از شناسایی ۷هزار نخبه شاهد و ایثارگر در 

کشور خبر داد.
به گزارش خبرنــگار ایرنا، »رحیم نریمانی« 
گفت: استفاده از فکر و اندیشه نخبگان به توسعه 
روز افزون کشور منجر می شود و بر همین اساس 
و برای شناســایی این افراد، مرکز دانش پژوهان 
و تشــکل های شــاهد و ایثارگر در کشور ایجاد 

شده است.
وی افزود: با راه اندازی این مرکز 7 هزار نخبه 
شناســایی شــده و با این حرکت زمینه تربیت 
مدیران اجرایی برای آینده کشور فراهم شده است.

نریمانی اظهار کــرد: از این تعداد دو هزار و 
684 نفر شاهد و ایثارگر، 81 نفر همسر شهید و 
هزار و 382 نفر نیز از جانبازان و آزادگان هستند.

وی افزود: همچنین دو هزار و 21 نفر از این 
نخبگان شناسایی شده فرزند جانباز و 202 نفر 
نیز همسران دیگر اقشار جامعه ایثارگری هستند.

نریمانی با بیان اینکه 234 نفر از این افراد را 
دانش آموزان تشکیل داده اند گفت: 79 نفر دارای 
مدرک تحصیلی کاردانی، 793 نفرکارشناســی، 
دو هزار و 387 نفر کارشناسی ارشد، هزار و 676 
نفر دکترا، 197 نفر پزشــک عمومی و 806 نفر 
دکترای تخصصی و 230 نفر نیز دارای تحصیلات 

حوزوی هستند.

شناسایی 7 هزار نخبه شاهد و ایثارگر
 در كشور

معاون وزیر اقتصاد: 
موافقتنامه حمایت از سرمایه گذاری

 با ۱۳ کشور نهایی شد

رئیس صندوق نوآوری و شکوفایی از کاهش نرخ سود 
تسهیلات صندوق نوآوری و شکوفایی از 14 درصد به 12 

درصد خبر داد.
به گزارش خبرگزاری فارس از یزد، »بهزاد ســلطانی« ظهر 
دیروز در دیدار با اساتید دانشگاه های استان یزد اظهار داشت: 
نرخ سود بانکی در همه بانک ها کاهش پیدا کرده، بر این اساس 
نرخ سود تسهیلات صندوق نوآوری و شکوفایی نیز از 14 درصد 

به 12 درصد رسیده است.
وی عنوان کرد: تسهیلات قرض الحسنه 4 درصد نیز از سوی 
ایــن صندوق به افراد واجد شــرایط تعلق می گیرد که این وام 
بیشتر برای تجهیز و تامین امکانات مورد نیاز دفاتر شرکت های 

بنیان اختصاص می یابد.
ســلطانی تصریح کرد صندوق نوآوری و شکوفایی برخلاف 
آنچه عده ای مطرح می کنند، ســخت گیری برای طرح ها ندارد 
و تاکنون از اســتان یزد48 طرح برای دریافت تســهیلات به 
صندوق نوآوری و شــکوفایی معرفی شده اند که 29 طرح آنها 

مصوب شده است..
وی اظهارداشــت: تاکنون در کل کشور مبلغ 500 میلیارد 
تومان برای طرح های ارائه شده پرداخت شده است و در عمل 

سخت گیری در مورد طرح های خوب وجود ندارد.
ســلطانی درپایان با اشاره به ماموریت های صندوق رشد و 
شکوفایی خاطرنشان کرد: این صندوق در صدد تامین مالی در 
راستای توسعه فناوری است و با حمایت های مادی، به توسعه 
اقتصاد دانش  بنیان در کشــور کمک می کند تا کشور از اقتصاد 

نفتی به اقتصاد دانش  بنیان برسد.

رئیس صندوق نوآوری و شکوفایی: 
 نرخ سود تسهیلات صندوق نوآوری 

و شکوفایی کاهش یافت

پیکر شهید کهگیلویه ای بعد از ۳۲ سال 
تفحص شد

سرویس ورزشی-
حساس ترین دیدار هفته بیست و دوم لیگ برتر در 
شرایطی با تساوی به پایان رسید که شاگردان برانکو 

برای چندمین بار پیروزی را با تساوی عوض کردند.
در روز پایانی رقابت های هفته بیســت و دوم رقابت های 
لیــگ برتر عصر دیروز ســه بــازی دیگر برگزار شــد که در 
مهمترین دیدار و  از ساعت 17:30 دقیقه  تیم های پرسپولیس 
و تراکتورسازی در ورزشگاه آزادی به مصاف هم رفتند که در 
پایان شاگردان برانکو برابر حریف به تساوی یک بر یک دست 
یافتند. رامین رضاییان)13( برای پرســپولیس و محمد ایران 

پوریان)38( برای تراکتورسازی گل زدند.
در این دیدار که در حضور نزدیک به 70 هزار تماشــاگر 
برگزار شد، سرخپوشان شروع خوبی داشتند و حملاتی را روی 
دروازه مهمان تبریزی خــود پی ریزی کردند و در دقیقه 13 
به گل رســیدند. در این دقیقه حمله همه جانبه سرخپوشان 
داخل محوطه جریمه توپ را مقابل رامین رضاییان قرار داد و 
این بازیکن با یک بغل پای محکم دروازه سفیدپوشان تبریزی 

را باز کرد.
پس از این گل تراکتورســازی توپ و میدان را در اختیار 
گرفــت و موقعیت هایــی را روی دروازه میزبان ایجاد کرد. در 
دقیقه 38 این دیدار تراکتورسازی صاحب یک ضربه ایستگاهی 
شــد که ضربه بختیار رحمانی را سوشا مکانی ناقص دفع کرد 

امتيازتفاضل گلگل خوردهگل زدهباختتساویبردبازيتيم

122119232181442. استقلال

222118324111341. استقلال خوزستان

322910327141337. ذوب آهن

4229943224836.پرسپوليس

52210482118334. سایپا

62271142317632. تراکتورسازی

7228862218432. نفت تهران

8228772417731. گسترش فولاد

92271052119231. صبای قم

529-10227872227. پدیده

126-112251162223. سپاهان

924-122266101726. فولاد

721-13224991320. ملوان

820-142255121523. سياه جامگان

918-152239101524. راه آهن

319-162216151142. استقلال اهواز

تیم والیبال پیکان به پیروزی در نخستین دیدار از دور نهایی لیگ جدول رده بندی ليگ برتر جام خليج فارس
برتر به کسب عنوان نخست نزدیک شد.

در دور نهایــی رقابت های لیگ برتر والیبــال، پیکان تهران در خانه والیبال 
به مصاف بانک ســرمایه رفت. شاگردان مصطفی کارخانه در تیم سرمایه اگرچه 
شــروع خوبی داشتند و در دو ســت نخست به برتری رســیدند اما در نهایت 
ســه بر دو شکســت خوردند.پیکان در این دیدار با نتیجه 3 بر 2 و امتیاز های

21-25، 23-25، 25-16، 25-20 و 15-11 پیروز شد. دیدار بعدی این دو تیم 
امروز)دوشنبه( ســاعت 15:30 بدون حضور تماشاگران در خانه والیبال برگزار 
می شود. برنده ســه مسابقه از مجموع پنج دیدار رو در روی این دو تیم تکلیف 

قهرمان را مشخص می کند.

صعود ذوب آهن به رده سوم جدول با شکست نفت و تساوی با ارزش صبا مقابل سپاهان در اصفهان

توقف پرسپوليس برابر تراکتور به سود مدعيان تمام شد

و ایران پوریان با حضور به موقع نزدیک دروازه سرخپوشان با 
ضربه ای که به زیر دیرک دروازه برخورد کرد گل تبریزی ها را 

به ثمر رساند تا کار به تساوی کشیده شود.
نیمه دوم با درگیری زشــت و ناشایست بازیکنان دو تیم 
آغاز شــد که چند دقیقه ای باعث توقف این بازی شد. با این 

حال نیمه دوم هیجان بازی کمتر از نیمه اول بود و اکثر دقایق 
توپ در میانه میدان جریان داشــت. پرســپولیس هر چند با 
روزهای خوبش فاصله داشــت امــا در دقیقه 59 صاحب یک 
موقعیــت ایده آل گلزنی درون محوطه جریمه شــد که ضربه 
مهاجم سرخپوشان را محمدرضا اخباری دروازه بان تراکتور به 

زیبایی دفع کرد.
در ادامــه دو تیــم تلاش زیادی کردند تــا به گل برتری 
دست پیدا کنند اما نتوانستند موقعیت های خطرناکی را روی 
دروازه ایجاد کنند. تنها موقعیت خطرناک دقایق پایانی برای 
تراکتورســازی ایجاد شد که بختیار رحمانی در موقعیتی تک 
به تک قصد فرســتادن توپ از بالای دســتان سوشا به درون 
دروازه را داشــت که سوشا این توپ را ناقص دفع کرد و ضربه 
دوباره ایوب کلانتری بازیکن تراکتورسازی را رامین رضاییان 
از روی خط دروازه برگرداند تا ســهم هر تیم از این دیدار تنها 

یک امتیاز باشد.
در تهران و در ورزشــگاه تختی تیم ذوب آهن با شکست 
نفت جای پرسپولیس را در جدول رده بندی لیگ برتر گرفت.

در این دیدار که تیم نفت در این دیدار به مناســبت درگذشت 
دارستانی با لباس یکدست مشکی به میدان رفته بود با تک گل 

احمد امیرکامدار در دقیقــه 38 نتیجه را به ذوب آهن واگذار 
کرد تا شــاگردان گل محمدی با 37 امتیاز در رده سوم جدول 
قرار بگیرند. همچنین در اواسط نیمه نخست این دیدار بر سر 
یک صحنه که داور آن را یک خطا به سود تیم ذوب آهن اعلام 
کرد، درگیری لفظی ای میان منصوریان و یحیی گل محمدی 
و سایر نیمکت نشینان دو تیم ایجاد شد که با وساطت طرفین 
کار به جاهای باریک کشیده نشد. نکته جالب آنجا بود که این 
صحنه پر حرف و حدیث در نهایت منجر به گل تیم ذوب آهن 
در دقیقه 37 شد.البته پیش از آغاز نیمه دوم این دیدار نیمکت 
نشینان دو تیم نفت و ذوب آهن از یکدیگر دلجویی کردند. ابتدا 
محمد خرمگاه به سمت حســینی مربی تیم نفت رفت و با او 
صحبت کرد و بعد از آن منصوریان به سمت گل محمدی رفت 

و او را در آغوش گرفت و با او صحبت کرد.
در دیگر بازی دیروز  سپاهان و صبا در ورزشگاه فولادشهر 
به مصاف هم رفتند که این بازی در نهایت با تساوی دو بر دو 
به پایان رسید.حسین فاضلی و لوسیانو پریرا در دقایق 5 و 7 
گلزنی کردند تا ســپاهان شروعی طوفانی داشته باشد اما صبا 
4 دقیقه بعد بوســیله فرشید باقری یکی از گل های خورده را 
جبران کــرد. در نیمه دوم هم فرید بهزادی کریمی در دقیقه 
58 گلزنی کرد تا بازی مســاوی شــود و دو تیم صاحب یک  

برتری پیکان در نخستین بازی فینال لیگ برتر والیبالامتیاز شوند.

چرایی نهایی نشدن قرارداد سرمربی تیم ملی بسکتبال
درک باورمن در حالی دور جدید همکاری با بســکتبال ایران را آغاز 
کرده که با گذشت حدود دو ماه هنوز قرارداد وی برای این همکاری به خاطر 
وجود بندی که مورد موافقت مسئولان فدراسیون نیست امضا نشده است.

علی رغم آنکه باورمن به عنوان سرمربی در تیم ملی بسکتبال ایران مشغول 
است اما قرارداد این مربی با فدراسیون هنوز امضاء نشده است. محمود مشحون، 
رئیس فدراســیون بسکتبال ضمن تایید این مطلب اظهارداشت: مشکل خاصی 
نیست؛ قرارداد نوشته شده یکی دو بند دارد که مورد موافقت ما نیست به همین 
دلیل هم هنوز کار را به مرحله امضا نرســانده ایم تا بعدها گرفتار نشــویم.  وی 
ادامه داد: البته شخص باورمن در لحاظ کردن این بند در قراردادش خیلی نقش 
ندارد و بیشــتر مدیر برنامه هایش به آن تاکید دارد. براساس این بند فدراسیون 
بســکتبال باید متعهد شــد که اگر در هر مقطع زمانی و به هر دلیلی، تصمیم 
به پایان زودهنگام همکاری میان باورمن و بســکتبال ایران گرفته شــود، تمام 
هزینه های قرارداد این مربی برای مدت چهار سال قید شده در قرارداد پرداخت 
شــود. رئیس فدراسیون بسکتبال تصریح کرد: به هیچ وجه نمی خواهیم و نباید 
زیر بار چنین تعهدی برویم چون اصلا عقلانی و منطقی نیســت. فدراســیون 
بسکتبال همواره براســاس اصول و منطق کارها را پیش می برد اما واقعا چنین 

تعهدی خارج از اصول و منطق است. 

 معاون بهداشت وزیربهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
گفت: طی تحقیقات انجام شده 88 درصد جمعیت 64 -15 

سال کشور، الگوی غذایی ناسالم دارند.
به گزارش ایرنا از زنجان، »علی اکبر سیاری« دیروز افزود: الگوی 
تغذیه ناسالم به مصرف نامناسب و بیش از حد استانداردهای سه 
ماده غذایی اصلی شــامل قندها، چربی و نمک اطلاق می شود که 

به نوبه خود عوارض زیادی به دنبال دارد.
وی اظهار کرد: بر این اساس ایرانیان به میزان دو برابر استانداردها 
نمک مصرف می کنند و علاوه بر آن نوع و میزان روغن و قندهای 

مصرفی نیز در حد استانداردها نیست و باید اصلاح شود.
ســیاری افزود: مصرف میوه و سبزی در بین ایرانیان کمتر از 
میزان لازم است به طوری که این میزان باید 5 واحد در شبانه روز 

باشد و هم اکنون در کشور رعایت نمی شود.
معاون بهداشــت وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی ادامه 
داد: عامل دیگر تحرک افراد است که در سلامت تاثیر بسزایی دارد 
و این عامل به معنای آن است که فرد باید در مدت 24 ساعت به 

مدت 30 دقیقه فعالیت کافی داشته باشد. 
وی ابراز کرد: کودکان به مدت یک ســاعت و بزرگســالان نیز 
باید 30 دقیقــه و حداقل به مدت پنج روز در هفته تحرک کافی 
داشته باشند به طوریکه این تحرک به افزایش ضربان قلب و تعریق 

منجر شود.

معاون وزیربهداشت:
88درصدجمعیت 6۴-۱5سال کشور

 الگوی غذایی ناسالم دارند

معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد امام خمینی گفت: 
با اجرای طرح های مختلف اشتغال زایی، سالانه 100 هزار خانوار 

از پوشش این سازمان خارج می شوند.
به گزارش خبرگزاری فارس از گرگان، محمدامید عصر دیروز در 
جلســه کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری استان گلستان افزود: امروز 
اشــتغال کوچک و صنایع خانگی تاثیر بالایی را در توسعه اقتصادی 

کشور و اجرای اقتصاد مقاومتی دارد.
وی اظهارداشت: بیش از 6 هزار میلیارد تومان از درآمد طرح های 
اقتصادی خانگی به خانواده های تحت پوشــش باز می گردد که اتفاق 

بسیار بزرگی است.
امید اضافه  کــرد: یکی از طرح های تاثیرگذار کمیته امداد خرید 
صنایع دســتی خانواده های تحت پوشــش است که در سال گذشته 
160 میلیارد تومان هزینه خرید محصولات صنایع دستی خانواده های 
تحت پوشــش شد و این محصولات مورد استقبال مصرف کنندگان 

اروپایی قرار گرفت.

معاون کمیته امداد امام خمینی:
سالانه ۱00 هزار خانواده تحت پوشش

 کمیته امداد خودکفا می شوند
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